
1049595

To: 5.1.2e [ERE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Sun 1/3/2021 3:44:23 PM

Subject: dit zou ik je nog mailen
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VACCINATIE

Start vaccinatie op vrijdag 8 januari:
-  Vrijdag 8 jan gaan we van start. In Veghel. Mouwen opstropen!
-  BioNTech/Pfizer vaccin niet geschikt voor prikken in verpleeghuizen (-75 en per 1.000 verpakt). Dat zou leiden tot veel

verspilling
Daarom eerst medewerkers verpleeghuizen, gehandicaptenzorg, wijkverpleging en Wmo-ondersteuning
Ringbescherming voor meest kwetsbare groepen

Maandag 11 jan op 3 locaties. Maandag 18 jan op 25 locaties

Er wordt 7 dagen per week gevaccineerd, met ruime openingstijden
Vanaf maandag 4 januari worden de eerste uitnodigingen verstuurd.

Vaccinatie met het vaccin van BioNTech/Pfizer bestaat uit 2 prikken. Tussen die 2 inentingen zit 3 weken.

In andere landen zijn ze al volop bezig, waarom hier niet?
- We zien de beelden uit andere landen

Ik begrijp heel goed dat mensen denken; waarom kan dat hier niet?

Ik zit me ook te verbijten, maar ik blijf erbij:
- Dit proces moet veilig, zorgvuldig en verantwoord

-  GGD en RIVM werken momenteel keihard aan de laatste voorbereidingen
Gaat om zaken die ook echt nu pas gedaan kunnen worden:

o info over werking, bijwerkingen en contra-indicaties EMA en Gezondheidsraad verwerken in systemen en bel-scripts,
o mensen trainen aan de hand van die scripts, met dus de laatste info

In een aantal landen is ook sprake van een symbolische start

Daar hebben wij bewust niet voor gekozen
Verder lastig om het precieze proces in andere landen te beoordelen

Begrijpt u kritiek, verbazing?
-  Uiteindelijk belangrijker wanneer je klaar bent, dan wanneer je start

Het gaat om het moment waarop we beschermd zijn
Doel is zo snel mogelijk een zo hoog mogelijke vaccinatiegraad te bereiken

Vertrouwen in het proces, vertrouwen in het vaccin, is daarbij cruciaal

Dat gaat verschil maken tussen een hoge en een mindere vaccinatiegraad
Daarom nu stappen zorgvuldig doorlopen
Zo snel als mogelijk maar ook zo verantwoord als nodig.
We gaan straks prikken in hoogst mogelijke tempo. Maximale prikpower
Alles erop gericht om vaccins die binnenkomen - naast BioNTech/Pfizer straks hopelijk ook Moderna, AZ, Janssen etc —- ook

snel te kunnen prikken
Moet een ‘cadans’ komen waarbij omvang leveringen bepalend is voor snelheid van vaccineren.

Nav berichtgeving NOS / AD over naar voren halen zelfstandig wonende ouderen

- Onze hoofdstrategie staat, blijft staan: eerst de meest kwetsbare doelgroepen en zorgmedewerkers om hen heen
-  Vanwege praktische zaken rond Pfizer-vaccin (per 1000 verpakt, -75graden) begin dec besloten te starten met

zorgmedewerkers op de centrale GGD-locaties; en het Moderna-vaccin aan te bieden aan de bewoners van verpleeghuizen
en instellingen voor gehandicaptenzorg.
Tegelijkertijd hebben we het advies van de GR van vorige week

GR is duidelijk: BioNTech/Pfizerjuist heel geschikt voor ouderen. Dit vaccin dus bij voorkeur zo veel mogelijk voor deze

groep inzetten

We kijken daarom nu naar mogelijkheden om vaccineren ouderen die thuis wonen naar voren te halen

Gesprek hierover tussen alle betrokken partijen loopt
Broedende kip.... Hopelijk begin volgend week meer duidelijkheid
Gaat dus om zelfstandig wonende ouderen

Want ouderen in verpleeghuizen willen we vaccin Moderna aanbieden

Hopen woensdag duidelijkheid te hebben van EMA tav Moderna

Vanuit zorg ook oproep om personeel van ziekenhuizen eerder te vaccineren. Gaat u dat mogelijk maken?

Wens is bekend, begrijpelijk ook

Kijken daar nu goed naar

Begin volgende week meer duidelijkheid

Vragen over rommelig proces / bent u op tijd begonnen? Etc etc

Film even terugdraaien
- Nederland had leidende rol bij de start van de aankoop van de vaccins

Dat was al voor de zomer
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Toen ook gestart met alle voorbereidingen
-  Belangrijk uitgangspunt was om aan te sluiten op de systematiek van de griepvaccinatie: fijnmazig netwerk, veel ervaring bij

betrokken partijen
-  Vervolgens hoofdstrategie bepaald, waarbij advies GR over prioritering doelgroepen is overgenomen
- Heb er wel altijd bij gezegd dat we wendbaar moeten zijn.
- Ook aangegeven dat we te maken hebben met externe factoren:

o Geschiktheid van ieder vaccin voor specifieke doelgroepen
o Omvang van leveringen van vaccins

o Logistieke aspecten, zoals -70 en per hoeveel verpakt
-  Afgelopen twee maanden veranderde het speelveld continue, soms zelfs van dag tot dag, elke dag nieuwe puzzelstukjes.
- Zo gaat dat in een crisis. Moet je niet over zeuren. Wel paar voorbeelden:

o In november had AstraZeneca nog de beste papieren om het eerste vaccin te leveren. Dat vaccin logistiek minder

ingewikkeld
o Daarna kwam BioNTech/Pfizer voor in de rij. Per 1000 verpakt. Niet geschikt voor in verpleeghuis; veel verspilling
o Dus: centrale locaties en ringbescherming
o EMA zou 29 dec met advies komen tav BioNTech/Pfizer. Op basis daarvan hebben wij gezegd ‘als alles meezit, in week

van 4 jan’. EMA kwam uiteindelijk ruim een week eerder.

o Het doelgroepenadvies van de Gezondheidsraad van vorige week

Allemaal zaken waarbij je steeds moet schakelen.

- Als het niet kan zoals het moet, dan moet het zoals het kan
- Zonder afbreuk te doen aan zorgvuldigheid proces

In VK vandaag ook AstraZeneca toegelaten. Wanneer in NL?

. Dit gebeurt al

sneller dan gebruikelijk.
-  Veiligheid en zorgvuldigheid gaan in dit geval voor snelheid.

- EMA heeft nog geen tijdpad afgegeven tav AstraZeneca


